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Mötesprotokoll från styrelsemöte
ÖRBY Hem&Skolaföreningen

Datum: 1999 12 15
Tid: 19.00-21.00
Plats: Vulcanen

Närvarande: Lennart Nilsson Ordf.
Berith Lindwall
Elisabeth Svenberg
Lars-Eric Höjenfeldt
Bengt Modigh sekreterare för mötet.

1. Höstmarknaden gav 1 625SEK i överskott.
2. Från Förvaltningsrådet.

Samtliga vakanser är nu tillsatta av behöriga.
Carina har sagt upp sig och skall arbeta privat i vår.
Budgeten blir lite större men kostnaderna ökar.
Skolpengen ökar men troligen även lönerna.
Eleverna vill ingå i ett matråd.
Trivselreglerna skall modärniseras. Elever och lärare ingår i gruppen.
H&S är inbjudna att deltaga. NÅGON SOM ÄR INTRESSERAD?
Förslagslåda för eleverna skall inrättas.
Vårterminens tider för förvaltningsråd är inte fastställda, men första mötet blir troligen mot
slutet av januari.

3. Elevrådets tider är ändrade till 09.30-10.30. Plats och datum som förut:
Blixten den 13/1, 10/2, 9/3, 6/4, 4/5, 25/5
Elisabeth är ordinarie och Berith är suppleant.

4. Mobiltelefoner – skolan ser helst att eleverna inte har med mobiltelefoner, och medförd
mobiltelefon skall naturligtvis vara avstängd under lektionstid.

5. Stadsdelsnämnden funderar på att inrätta ett föräldraråd på förvaltningsnivå. Vi kunde inte gå
på möte om detta i november men har meddelat att vi är intresserade.

6. Stadgeändring H&S distriktsnivå, bl a för att även föreningar som inte är med i riksförbundet
H&S skall kunna vara med i distriktsförbundet.

7. Stadgeändring av våra stadgar om kopplingen till H&S centralt. Ev. även var och hur
årsmötesförhandlingsunderlag skall finns. Ev. på hemsidan.

8. Nästa styrelsemöte är onsdagen den 19/1 2000 kl 19.00 på Vulcanen. Elisabeth för protokoll
och Lars-Eric tar med kaffe.

Vid protokollet Justeras

Bengt Modigh Lennart Nilsson


